
 

  

 

Årsberetning for Foreningen Hitra Industripark og kysthavn - 2020  



 

Foreningen Hitra Industripark og kysthavn 

Hovedmål 

Foreningen Hitra Industripark og Kysthavn har som hovedoppgave å knytte sammen 

eksisterende og nye aktører gjennom innovasjon og utvikling med bærekraft og verdiskaping 

som grunnpilarer. Hitra Industripark og Kysthavn skal jobbe målrettet for at alt som 

transportere ut fra industriområdet skal være en verdi og ressurs og ikke avfall. 

Dette gjøres gjennom å: 

HA 1: Etablering av industriklynge (Foreningen Hitra Industripark og Kysthavn) 
Den unike plasseringen midt i leia, midt i Norge og midt i Norges ledende havbruksregion, gir 
enorme muligheter. Etablering av et nav for næringsutvikling, vil bidra til å styrke 
havbruksnæringen regionalt og nasjonalt. Foreningen skal ansette prosjektleder og 
utarbeide en strategi, økonomi og markedsplan. 
 
HA 2: Logistikk-knutepunkt 
Det er uttrykt et stort behov og ønske fra næringsaktørene i området for samordning av 
logistikk. Etablering av et regionalt logistikk-knutepunkt vil være viktig for å oppfylle behov 
hos næringene, samt oppnå nasjonale og regionale mål.  
 
HA 3: Samarbeid med FoU miljøer 
Legge til rette for et innovasjonsøkosystem der bedrifter sammen med FOU-miljø, 
virkemiddelapparat og offentlige aktører utvikler og tar i bruk nye løsninger eller produkter, 
samt skaper vekstgrunnlag for eksisterende og nye bedrifter.  
 
HA 4: Energisenter 
Klimautfordringer tvinger fram nye krav til energiløsninger. 
Det er behov for en rivende teknologisk utvikling på alternative energikilder. Norge står 
foran betydelige utfordringer som må løses med tanke på energi 
 

Styrets arbeid i 2020 

Hitra Industripark og Kysthavn fikk tilskudd fra regionale utviklingsmidler Trøndelag 

fylkeskommune til Industrinettverk Knutepunkt Hitra med kr 2 250 000 den 4. 12. 19 

Styret i Foreningen Hitra Industripark og kysthavn i 2020 

 Hitra Næringsforening, Randi Storsve Lundquist (Lindis Ramona Heggvik Aune) 

 Lerøy Midt AS, Pål Kleven 

 Kristiansund og Nordmøre havn IKS, Jan Olav Bjerkestrand 

 Tess AS, Bjørn Johan Dragsnes 

 NæringsKnuten AS, Roger Lund 

 Hitra kommune, Synnøve Aukan  

 Skala AS, Atle Lesund 

  



 

 JANUAR/ FEBRUAR  

Prosess for å ansette daglig leder i samarbeid med rekrutteringsbyrå 

 Etablerte prismodell for medlemskap: 

3000,- i medlemskap + 500,- pr årsverk, maks. 40 000,-For bedrifter som ikke er 

etablert i region Hitra og Frøya og som ønsker å delta i nettverket er prisen 5000,- pr 

år  

 Styremøte 11.februar 

MARS/APRIL 

 Avtale om leie av kontorer på Hitra Hurtigbåtterminal 

 Lindis Ramona Heggvik Aune kommer inn i styret for Hitra Næringsforening¨ 

 Gjør avtale med Admento som regnskapsfører til FHIK 

 Avtale med Vindfang om logo og profilprogram 

 Etablering av RAS – landanlegg på Sandstad har kommet opp som tema 

 Trønderenergi ønsker å forsterke Sandstad havn som naturlig knutepunkt og starter 

søknadsprosess mot Enova. 

 Rema 1000 starter bygging  

 Korona begynner å lage utfordringer for bla. fysiske møter og samlinger for 

medlemmene. Styremøte 21. april 

 

MAI 

 Synnøve ansatt midlertidig i 20% stilling som daglig leder 

 Søknad til Enova «Konseptutredning energisenter Hitra» sendt i samarbeid med 

TrønderEnergi Kraft, NTNU, Tensio TS, Kristiansund og Nordmøre Havn IKS, Hitra 

Industripark og Kysthavn og Hitra Kommune. Styremøte 19. mai 

 

JULI/ AUGUST 

 Det planlegges 

næringskonferanse, 

men alt er usikkert 

med tanke på 

situasjonen  

 Smyril Line planlegger 

ukentlige avganger til 

Rotterdam, ruten 

settes i drift med MV 

Akranes og har første 

avgang fra Hitra 

Kysthavn fredag 21. 

august. 

 

 



 

 

 Fra 1. juli 2020 ble Synnøve ansatt som daglig leder i 40% stilling  

 Styremøte 8. juli 

 

SEPTEMBER 

 Gode erfaringer etter oppstart etter oppstart 

av «Lakserute» til Rotterdam.  

 Utbedring av tuneller kommer på agendaen – 

både Hitra og Frøyatunellen skal utbedres og 

gir utfordringer for næringslivet. 

 RAS – jobber mot konsesjonssøknad 

 Potensiell gjærproteinfabrikk kommer opp 

som gunstig alternativ til soya i fiskefor. 

 Studenter skriver barceloropgave om 

hydrogenproduksjon på Hitra 

 FHIK er oppe med Facebook, nettside og 

nyhetsbrev 

 Lindis Ramona Heggvik Aune fratrer styret og 

Randi Storsve Lundquist tiltrer fra 3.sept 

 Prosessen med ansettelse av daglig leder 

fortsetter 

 Styremøter 3 og 18. september 

 

OKTOBER/ NOVEMBER 

 Flere prosjekter for videreforedling av slakteavfall viser interesse, probiotika og for til 

dyr og Superfeed factory 

 FHIK bidrar i høringsuttalelsen for hurtigbåter 

 Blått kompetansesenter søker om å bli tatt opp i næringshageprogrammet til SIVA. 

 Stillingsannonse på ny daglig leder er ute på bla finn.no  

 I dialog med leverandør for å utarbeide konsesjonssøknad i forbindelse med mulig 

etablering av RAS anlegg. Mattilsynet gir positiv tilbakemelding. 

 Vurderer å gå inn i EU prosjektet Robinson Island Energy Forum.  

 Styremøte 27. oktober 

 

  



 

DESMEBER 

 Vi inviterer til «Digitalt 

lunsjmøte» for første 

gang. 

 MOWI går ut med at de 

detaljplanlegger ny 

fabrikk i Hitra 

Industripark  

 AkvaGroup satser og 

planlegger utbygging av 

servicestasjon  

 Hitra kommune har 

meldt at de ønsker å tre 

ut av avtalen med 

Kristiansund og 

Nordmøre havn og inngå avtale med Trondheim havn. 

 Sender inn søknad i samarbeid med Næringshagen i Orkdalsregionen for å 

gjennomføre kartlegging av leverandører, avfalls og varestrømmer: 

- oversikt over bistrømmer -vare-, material-, varme- eller energistrømmer 

mellom virksomhetene. 

- Kartlegge og synliggjøre aktører og viktigheten av nettverket. 

 Styremøter 4. desember og 17. desember 

 

 

  



 

Medlemmer 2020 

 Hitra kommune 

 Hitra Næringsforening 

 Lerøy Midt AS 

 Kristiansund og Nordmøre havn IKS 

 Tess AS 

 NæringsKnuten AS 

 Skala AS 

 Kvernø Boats 

 Marine Metall AS 

 KI Investeringsselskap 

 Kystavfall AS 

 Kystbudet AS 

 

  



 

 



 

 


